
PROTOKÓŁ Nr XXIX/21 Z Sesji Rady Gminy
Ciechanów w dniu 31 marca 2021 roku w
lokalu Urzędu Gminy Ciechanów (protokół
poprawiony)

 

PROTOKÓŁ Nr XXIX/21

Z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 31 
marca 2021 roku w lokalu Urzędu Gminy 

Ciechanów.

W Sesji uczestniczyło 11 radnych na stan 15
radnych.

Ponadto udział w Sesji wzięli:

1. Pan Marek Kiwit – Wójt Gminy
2. Pan Artur Frączkowski - Zastępca Wójta

Gminy
3. Pani Katarzyna Krupińska – Sekretarz

Gminy
4. Adam Olszewski – Radca Prawny



4. Pani Wioletta Kujawa – Skarbnik Gminy

 

Przebiegobrad:

Obrady otworzył Pan Eugeniusz Olszewski –
Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów.
Powitał wszystkich obecnych oraz stwierdził
quorum władne do podejmowania
prawomocnych uchwał.

Przewodniczący poinformował o wniosku
Wójta Gminy Ciechanów o zmianę porządku
obrad, a następnie przedstawił proponowany
porządek obrad:

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
2. Wnioski i uwagi do protokołu z poprzedniej

Sesji.
3. Sprawozdanie z działalności

międzysesyjnej Wójta.
4. Wypowiedzi radnych gminy.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian



Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Ciechanów.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na
rok 2021.

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia
„Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie gminy
Ciechanów w 2021 roku”.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż nieruchomości
gruntowej niezabudowanej.

9. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego
fragmentu wsi Chruszczewo, gmina
Ciechanów.

10. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego
fragmentu wsi Modełka, gmina Ciechanów.

11. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego
fragmentu wsi Gumowo, gmina Ciechanów.

12. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego:



południowej części wsi Gąski, północnej
części wsi Pęchcin, Rutki-Marszewice,
wschodniej części wsi Rutki-Głowice,
północnej części wsi Ujazdówek.

13. Podjęcie uchwały w sprawie ekwiwalentu
pieniężnego dla członków ochotniczych
straży pożarnych.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z
opłaty za korzystanie z zezwoleń na
sprzedaż napojów alkoholowych  
przeznaczonych do spożycia w miejscu
sprzedaży na rok 2021 przedsiębiorców
prowadzących punkty sprzedaży na terenie
Gminy Ciechanów.

15. Wolne wnioski i zapytania.

16. Odpowiedzi na pytania i wnioski.

17. Zamknięcie obrad.

 

Radni przyjęli porządek obrad stosunkiem
głosów:



 

Za – 11 głosów

Przeciw –

 Ad.2 Wnioski i uwagi do protokołu z
poprzedniej Sesji

Brak.

Ad.3 Sprawozdanie z działalności
międzysesyjnej Wójta

Pan Wójt poinformował, że zostały złożone
wnioski o dofinansowanie infrastruktury
sportowej oraz umundurowania OSP a także 5
wniosków MIAS.

Poinformował o negocjacjach w sprawie
przedłużenia ścieżki rowerowej w stronę
Chruszczewa, w tej sprawie odbędzie się
spotkanie z Prezydentem Miasta oraz
Dyrektorem Zarządu Drów w dn. 01.04.2021 r.

Pan Wójt poinformował, że została ustalona
koncepcja spięcia sieci wodociągowej. Za



wykonanie projektu odpowiedzialna będzie
Gmina zaś ZWiK wykona inwestycję.
Partycypacja w kosztach wyniesie po 50 %.

Pan Wójt poinformował, że zostanie zmieniony
regulamin – zmiany dotyczyć będą diet dla
sołtysów (propozycja wprowadzenia ryczałtu).

Gmina otrzymała 27 tys. maseczek
ochronnych, które zostaną dostarczone
mieszkańcom.

Pan Wójt poinformował, że 1 marca br. został
powołany Zastępca Wójta Gminy Ciechanów –
Artur Frączkowski.

Radni złożyli gratulacje Zastępcy Wójta,
życząc wielu sukcesów i dobrej współpracy z
Radą Gminy Ciechanów.

Ad.4 Wypowiedzi radnych gminy.

Brak.

Ad.5

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w



sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej Gminy Ciechanów. Poinformowała,
że dokonuje się zmian w planach
przedsięwzięć wydatków majątkowych –
zmniejszenia o kwotę 5.000,00 zł na zadanie
pn., Przebudowa drogi gminnej nr 120255W
relacji DK w miejscowości Rykaczewo”.

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę w sprawie
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Gminy Ciechanów.

Ad.6

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy
Ciechanów na rok 2021. Poinformowała, że
wprowadza się zmiany budżetu gminy po
stronie dochodów:

1.Zgodnie z przypisami należności i ewidencją
księgową zwiększa się dotychczasowy plan
dochodów w dziale 756 Dochody od osób
prawnych, od osób fizycznych i od innych
jednostek nieposiadających osobowości
prawnej oraz wydatki związane z ich poborem



rozdział 75615  i rozdział 75616 paragrafy:

a)0310 Wpływy z podatku od nieruchomości
w kwocie 850.000,00 zł,

b) w paragrafie 0340 Wpływy w z podatku od
środków transportowych w kwocie
20.000,00 zł;

c)w paragrafie 0360 wpływy z podatku od
spadków i darowizn w kwocie 37.471,18 zł.
2.Zgodnie z pismem Nr ST3.4750.2.2021
Ministerstwa Finansów dokonuje się
ostatecznej zmiany części oświatowej
subwencji ogólnej w dziale 758 Różne
rozliczenia rozdział 75801 paragraf 2920
o kwotę 23.925,00 zł. Po zmianach wynosi ona
2.936.672,00 zł.

3.Zgodnie z umową Nr CAZ
–URP.762.2.8.21.5.AF w sprawie finansowania
działań obejmujących kształcenie ustawiczne
pracowników i pracodawcy z Krajowego
Funduszu Szkoleniowego zawartą na wniosek
z dnia 26.01.2021 r. złożony przez GOPS
w Ciechanowie w dziale 852 Pomoc społeczna



rozdział 85219 wprowadza się nowy paragraf
2440 Dotacje otrzymane z państwowych
funduszy celowych na realizację zadań
bieżących jednostek sektora finansów
publicznych planu dochodów w kwocie
32.400,00 zł co stanowi 80 % wartości
dofinansowania zadania w kwocie 40.500,00 zł
z przeznaczeniem na szkolenia.

 4.Zgodnie z planami sprzedaży części mienia
wprowadza się w dziale 700 Gospodarka
komunalna rozdział 70005  paragraf
0770 Wpływy z tytułu odpłatnego nabycia
prawa własności oraz prawa użytkowania
wieczystego nieruchomości zwiększenie
dotychczasowego planu dochodów o kwotę
1.368.213,00 zł ( działki, które będą
wystawione w drodze przetargu do sprzedaży
wyszczególnione są w materiałach)

 II. Wprowadza się zmiany budżetu gminy po
stronie wydatków:

1.W dziale 010 Rolnictwo i łowiectwo
dokonuje sią zmniejszenia planu wydatków
o kwotę łączną 60.00,00 zł, co wynika



z następujących zmian:

a)wprowadza się nowy rozdział 01009 Spółki
wodne paragraf 2820 w związku ze złożonym
na podstawie przyjętej dnia 28 stycznia
2021 roku Uchwały Nr XXVII/161/21 w sprawie
określenia zasad udzielenia dotacji dla spółek
wodnych, trybu postępowania i sposobu ich
rozliczania w kwocie 30.000,00 zł;

b)w rozdziale 01010 Infrastruktura
wodociągowa i sanitacyjna wsi dokonuje się
zmniejszenia dotychczasowego plany
wydatków majątkowych o kwotę 100.000,00 zł
zadania pn. „Budowa odcinka sieci
wodociągowej w Chruszczewie” o kwotę
50.000,00 zł i zadania pn. „Budowa odcinka
sieci wodociągowej w Pęchcinie” o tą samą
wartość;

c)wprowadza się nowy paragraf wydatków
4430 Różne opłaty i składki w kwocie
5.000,00 zł oraz dokonuje się zwiększenia
planu wydatków na zakup energii o kwotę
5.000,00 zł. 2.W dziale 600 Transport
i łączność dokonuje się korekty klasyfikacji



wydatku pod nazwą „ Montaż systemu
fotowoltaicznego na dachu budynku OSP
w Rydzewie” w kwocie 51.000,00 zł w dziale
754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona
przeciwpożarowa rozdział 75412 paragraf
6050.

Ponadto zabezpiecza się środki w kwocie
100.000,00 zł na realizację zadania pn.
„Budowa drogi gminnej do gruntów rolnych
ul. Olchowa w miejscowości Gąski” oraz
rozszerza się wartość zadania o kwotę
50.000,00 zł pn. „Opracowanie dokumentacji
technicznej na przebudowę drogi
wojewódzkiej Nr 615 Ciechanów – Mława”
w łącznej kwocie po zmianach 109.000,00 zł.

Ponadto w ramach realizacji zadań
wieloletnich zmniejszono limit na 2021 rok
dokonuje się zmniejszenia dotychczasowego
planu wydatków majątkowych w ramach
przedsięwzięcia objętego Wieloletnią
Prognozą Finansową na lata 2020-2021
zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej nr
120255W relacji DK w miejscowości



Rykaczewo" o kwotę 5.000,00 zł, nakłady
łącznie po zmianach 3.324.000,00 zł, w tym na
2021 rok – 3.324.000,00 zł.

3.W dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa
dokonuje się zmniejszenia dotychczasowego
planu wydatków o kwotę 145.500,00 zł, co
jest następstwem poniżej wymienionych
zmian:

 a)odstępuje się od realizacji zadania
jednorocznego pn. „Obsługa geodezyjna
Gminy Ciechanów” w kwocie 150.000,00 zł
(środki te zabezpieczone są w zadaniach
bieżących Wieloletniej Prognozy Finansowej);

b)zgodnie z Uchwalą Nr XXIX/170/21 z dnia
31.03.2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż nieruchomości gruntowej
niezabudowanej położonej w miejscowości
Gumowo-Kanigówek oznaczonej numerem
ewidencyjnym 54 o powierzchni 2,9470 ha
wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne
w kwocie 4.500,00 zł.

4.W dziale Działalność usługowa rozdział



71004 Plany zagospodarowania
przestrzennego dokonuje się zmiany
dotychczasowego planu wydatków o kwotę
łączną 115.600,00 zł, w tym:

a)wprowadza się nowy paragraf wydatków
2910 Zwrot dotacji oraz płatności
wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem
(…) w kwocie 3.600,00 zł, który będzie
dotyczył zwrotu środków wpłaconych do
sześciu wniosków po 598,00 zł każdy)
o wydanie warunków zabudowy na budowę
farmy fotowoltaicznej w roku ubiegłym;
b)wprowadza się nowe zadanie pn.
„Wykonanie operatów szacunkowych dla
naliczenia opłaty adiacenckiej w związku
z zakończeniem inwestycji kanalizacji
sanitarnej wraz z przyłączami w  miejscowości
Chruszczewo oraz Kargoszyn (ok.
280 operatów) w kwocie 112.000,00 zł.

5.W dziale 750 Administracja publiczna
dokonuje się zmian w kwocie łącznej
11.349,78 zł, w tym:

a)w rozdziale 75011 Urzędy wojewódzkie



zgodnie z pismem Nr WSO.-I.3113.55.2021.KŚ
oraz pismem nr WSO.-I.3113.9.2021.KŚ
Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego
w Warszawie dotyczącym wezwania do
dokonania się zwrotu dotacji celowej pobranej
w nadmiernej ilości za lata 2018 w kwocie
56,70 zł oraz kwoty 258,22 zł za 2019 r.
dokonuje się zwiększenia dotychczasowego
planu wydatków w paragrafie 2950 o kwotę
155,00 zł;

b)w rozdziałach 75023 Urzędy gmin (miast
i miast na prawach powiatu), w rozdziale
75085 Wspólna obsługa jednostek samorządu
terytorialnego oraz w rozdziale
75095 Pozostała działalność dokonuje się
przesunięć między istniejącymi paragrafami
wydatków.

6.W dziale 801  Oświata i wychowanie
dokonuje się zwiększenia dotychczasowego
planu wydatków o kwotę łączną 3.131,44 zł.

7.W dziale 852 Pomoc społeczna dokonuje się
zmian w kwocie łącznej 57.646,00 zł w tym
wprowadza się dotację w rozdziale



85219 Ośrodki pomocy społecznej paragraf
4700 w związku z planowaną realizacją
szkoleń przy udziale środków z Krajowego
Funduszu Szkoleniowego w kwocie
40.500,00 zł.

8.W dziale 855 Rodzina dotychczasowy plan
wydatków zwiększono o kwotę 9.917,00 zł
z przeznaczeniem na uzupełnienie planu
wydatków związanych z wypłatą wynagrodzeń
i pochodnych.

9.W dziale 900 Gospodarka komunalna
i ochrona środowiska zwiększono plan
wydatków o kwotę 30.000,00 zł
z przeznaczeniem na naprawę zamontowanych
dotychczas lamp na terenie Gminy Ciechanów.

10.W dziale 926 Kultura fizyczna zwiększono
dotychczasowy plan dotacji udzielanych
w ramach konkursu stowarzyszeniom
funkcjonującym na terenie Gminy Ciechanów
w  paragrafie 2820 o kwotę 50.000,00 zł.

Różnica między dochodami a wydatkami,
stanowi deficyt budżetu w  1.509.885,04 zł,



który zostanie pokryty przychodami
pochodzącymi z wolnych środków

.Przychody w kwocie 2.044.298,33 zł, którymi
są wolne środki, przeznacza się na rozchody
z tytułu planowanej spłatę rat kredytu
w kwocie 1.920.000,00 zł oraz w kwocie
124.298,33 zł na rozchody z tytułu innych
rozliczeń (zobowiązań względem urzędu
skarbowego).

Przychody budżetu w wysokości
3.554.183,37zł, rozchody w wysokości
1.920.000,00 zł

 

Radny Kalman zapytał się w jakiej wysokości
zostały naliczone opłaty adiacenckie?

Pani Skarbnik odpowiedziała, że powyższe
zadanie zostało wprowadzone do budżetu, w
celu wykonania operatów szacunkowych.



Radni jednomyślnie podjęli uchwałę w sprawie
zmian w uchwale budżetowej Gminy
Ciechanów na rok 2021.

 

Pan Przewodniczący poinformował, że przybyli
przedstawiciele mieszkańców wsi Ujazdówek,
którzy chcą uczestniczyć w obradach Sesji
oraz chcą zabrać głos w sprawie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego:
południowej części wsi Gąski, północnej części
wsi Pęchcin, Rutki-Marszewice, wschodniej
części wsi Rutki-Głowice, północnej części wsi
Ujazdówek oraz planowanej inwestycji tj.
biometanowni, jednak ze względu na
obostrzenia ich udział nie jest możliwy.

Pan Wójt zaproponował, żeby mieszkańcy
mogli uczestniczyć podczas omawiania pkt. 12
porządku obrad.

Ad. 7

Pani Sylwia Brzozowska – Rutkowska
przedstawiła projekt uchwały w sprawie



przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie gminy Ciechanów w 2021
roku”. Poinformowała, że do zadań własnych
gmin należy obowiązek zapewnienia opieki
bezdomnym zwierzętom, ich wyłapywanie,
przetrzymywanie w schronisku dla
bezdomnych zwierząt.  Rada Gminy określa
corocznie w drodze uchwały, program opieki
nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt.

W roku bieżącym zadania w programie zostały
poszerzone o dofinansowanie przez gminę w
50% zabiegu sterylizacji i kastracji kotów, na
wniosek właścicieli lub ich opiekunów (w
poprzednim roku sterylizacją/kastracją objęte
były tylko psy).



Zgodnie z art. 11 a ust. 7 ustawy, projekt
„Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie gminy w 2021 roku” został
przekazany w styczniu 2021 r. do
zaopiniowania:

- Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii w
Ciechanowie,

- Stowarzyszeniu Pies i Spółka w Ciechanowie,

- dzierżawcom obwodów łowieckich,
działających na obszarze gminy.

Pani Prezes Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej
w Rykaczewie wyraziła zgodę na wskazanie
Spółdzielni jako gospodarstwa rolnego,
wyznaczonego do zapewnienia miejsca dla
zwierząt gospodarskich (przytuliska),
pozostających bez właściciela lub odebranych
właścicielowi na skutek niezapewnienia im
opieki i właściwych warunków bytowania.



Po zapoznaniu się projektem, pozytywną
opinię do programu wydali:

- dzierżawca obwodu łowieckiego Wojskowe
Koło Łowieckie Nr 318 „Uroczysko” - bez uwag
i zastrzeżeń,

- dzierżawca obwodu łowieckiego Koło
Łowieckie Nr 4 „SOKÓŁ” - bez uwag i
zastrzeżeń

- Powiatowy Lekarz Weterynarii w
Ciechanowie – bez uwag i zastrzeżeń,

- Stowarzyszenie „Pies i Spółka” – pozytywna
opinia, zgłoszone uwagi, które dotyczą błędów
pisarskich i wyboru weterynarza.

Pozostałe podmioty nie wydały opinii w
terminie 21 dni od dnia otrzymania projektu
programu, więc zgodnie z art. 11a ust.7 pkt 2
ustawy o ochronie zwierząt oznacza
akceptację programu.



W związku z powyższym, podjęcie
przedmiotowej uchwały jest zasadne.

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę w sprawie
przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie gminy Ciechanów w 2021
roku”.

Ad. 8

Pani Halina Pawlak przedstawiła projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż nieruchomości gruntowej
niezabudowanej. Poinformowała, że
przedmiotem uchwały jest wyrażenie zgody na
zbycie niezabudowanej nieruchomości
oznaczonej numerem 52 położonej w
Gumowie. Przedmiotowa działka może być
zagospodarowana jako odrębna nieruchomość.

Uzasadnionym jest zbycie nieruchomości,
która nie jest wykorzystywana przez gminę do
zadań własnych, celem pozyskania środków
finansowych na inwestycje realizowane lub



mające być realizowane przez gminę
Ciechanów.

Radny Tomporowski zapytał, czy działki w
Kanigówku są wystawione do sprzedaży?

Pani Pawlak odpowiedziała, że Rada Gminy już
wyraziła zgodę na sprzedaż.

Radny Tomporowki zwrócił uwagę, że
powyższa nieruchomość powinna być
przeznaczona jako teren pod fotowoltaikę.

 

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody
na sprzedaż nieruchomości gruntowej
niezabudowanej stosunkiem głosów:

Za – 10 głosów

Przeciw – 1

Wstrzymało się – 1

Ad.9



Pani Agnieszka Panfil przedstawiła z projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego fragmentu
wsi Chruszczewo, gmina Ciechanów.

Poinformowała, że do ww. planu nie było
uwag mieszkańców.

Poinformowała, że podczas posiedzeń stałych
komisji Radni zaproponowali 20% stawkę,
której ustala się opłatę z tytułu wzrostu
wartości nieruchomości.

Radni zaproponowali 20% stawkę, na
podstawie, której ustala się opłatę z tytułu
wzrostu wartości nieruchomości.

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentu wsi Chruszczewo,
gmina Ciechanów.

Ad. 10

Pani Agnieszka Panfil przedstawiła z projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu



zagospodarowania przestrzennego fragmentu
wsi Modełka, gmina Ciechanów.
Poinformowała, że do ww. planu nie było
uwag mieszkańców.

 

Radni zaproponowali 10% stawkę, na
podstawie, której ustala się opłatę z tytułu
wzrostu wartości nieruchomości.

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentu wsi Modełka,
gmina Ciechanów.

Ad.11

Pani Agnieszka Panfil przedstawiła z projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego fragmentu
wsi Gumowo, gmina Ciechanów.
Poinformowała, że przy wyłożeniu ww. planu
nie było uwag.

Radni zaproponowali 20% stawkę, na
podstawie, której ustala się opłatę z tytułu



wzrostu wartości nieruchomości.

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentu wsi Gumowo,
gmina Ciechanów.

Ad.12

Pani Agnieszka Panfil przedstawiła projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego:
południowej części wsi Gąski, północnej części
wsi Pęchcin, Rutki-Marszewice, wschodniej
części wsi Rutki-Głowice, północnej części wsi
Ujazdówek. Pani Panfil poinformowała, że do
ww. planu zostały wprowadzone zmiany.
Zgodnie z uwagami mieszkańców, został
skorygowany zapis w § 33 pkt 3 poprzez
dopisanie zdania: zakazuje się lokalizacji
biogazowni, w tym biometanowni oraz sieci i
urządzeń na ich potrzeby”, natomiast w § 50
pkt. 20 c) zostało dopisane zdanie: z
zastrzeżeniem § 29 ust. 2 oraz § 33 ust. 3”.

Poinformowała, że wszystkie procedury



związane z planami zostały spełnione. Były
informacje o wyłożeniu planów, jednak nie
było żadnego zainteresowania wśród
mieszkańców. Dodała, że w dn. 01-23.07.202
r. był wyłożony projekt planu do wglądu,
22.07.2020 r. odbyła się dyskusja, w której
uczestniczyły 4 osoby. Dopiero podczas
ostatnich posiedzeń komisjo powstała
dyskusja oraz zapytania o zmianę planu,
jednak nie podjęcie ww. uchwały spowoduje,
że wszystkie procedury rozpoczną się od
początku, co będzie związane z kosztami oraz
wydłużonym czasie (ok. 2 lata).

Pani Panfil poinformowała o złożonych przez
mieszkańców wnioskach i uwagach do ww.
planu (w załączeniu do protokołu).

Głosowanie w sprawie nieuwzględnienia
uwagi nr 1 wskazanej na

załączniku nr 3 do uchwały.

Za - 12 głosów

Głosowanie w sprawie nieuwzględnienia



uwagi nr 2 wskazanej na

załączniku nr 3 do uchwały

Za – 11 głosów

Wstrzymało się – 1

Głosowanie w sprawie nieuwzględnienia
uwagi nr 3 wskazanej na

załączniku nr 3 do uchwały.

Za - 12 głosów

Głosowanie w sprawie nieuwzględnienia
części uwagi nr 4 wskazanej na

załączniku nr 3 do uchwały, w zakresie
wprowadzenia funkcji MN dla

północnej części działki.

Za – 9 głosów

Wstrzymało się – 2



Głosowanie w sprawie nieuwzględnieniaczęści
uwagi nr 5 wskazanej na

załączniku nr 3 do uchwały, w zakresie
wyłączenia południowej części

działki z opracowania MPZP.

Za – 10 głosów

Wstrzymało się – 2

Głosowanie w sprawie nieuwzględnienia
uwagi nr 6 wskazanej na

załączniku nr 3 do uchwały.

Za - 12 głosów

 

Na Sesję przybyło 3 przedstawicieli wsi:

Ujazdówek, Gąski, Rutki-Marszewice, Rutki
Głowice, Pęchcin

 



Przewodniczący Rady Gminy poinformował
przedstawicieli o możliwości zabrania głosu.

Pan Waldemar Chodkowski w imieniu
mieszkańców miejscowości: Ujazdówek, Gąski,
Rutki-Marszewice, Rutki Głowice, Pęchcin i
okolicznych wsi w sprawie projektu uchwały w
sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego:
południowej części wsi Gąski, północnej części
wsi Pęchcin, Rutki-Marszewice, wschodniej
części wsi Rutki-Głowice, północnej części wsi
Ujazdówek zadał pytanie, dlaczego tylko
północnej części wsi Ujazdówek a nie całego
terenu wsi Ujazdówek? W proponowanej
wersji plan ten wywołał negatywne opinie
mieszkańców, które zostały sprecyzowane w
formie ustnej i pisemnej, zostały
przedstawione Panu Wójtowi, Panu
Przewodniczącemu Rady Gminy Ciechanów, a
także członkom Komisji Rady Gminy w dn.
23.03.2021 r., dodał, że był na tej Komisji. Pod
uwagami dotyczącymi tego planu i zapisami
studium (…) dotyczącymi wskazanych na nim



obszarów podpisało się ponad 200 osób w
liście otwartym do Pana Wójta 22 marca.
 Poinformował, że Zakłady CEDROB już i tak
generują uciążliwe zapachy. Poinformował, że
mieszkańcy nie zgadzają się z budową
biometanowni. Planowana inwestycja
spowoduje zanieczyszczenie wód gruntowych,
pól uprawnych i pastwisk. Drogi lokalne
zostaną zniszczone przez pojazdy. Budowa
biometanowni spowoduje duże zużycie wody,
której jest już niedobór. Wytwarzany gaz jest
trujący, po wydobyciu się szkodzi zdrowiu.

Poinformował, że Wójt podpisał notatkę ze
spotkania z mieszkańcami oraz zobowiązał
się, że inwestycja nie zostanie zrealizowana.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową
przerwę.

Wznowienie obrad.

Pani Sekretarz zwróciła się do przedstawicieli
m. Ujazdówek z zapytaniem, czy mieszkańcy
mają przygotowany projekt uchwały
obywatelskiej, po czym przedstawiła



procedury zawiązane z przygotowaniem ww.

Pan Wójt zaproponował, aby zakończyć proces
głosowania dot. miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego:
południowej części wsi Gąski, północnej części
wsi Pęchcin, Rutki-Marszewice, wschodniej
części wsi Rutki-Głowice, północnej części wsi
Ujazdówek.

Pani Panfil poinformowała, że niepodjęcie ww.
projektu uchwały spowoduje rozpoczęcie
procedur nad nowym planem, co łączy się z
czasem – ok. 2 lat i kosztami (koszt obecnego
planu wyniesie ok. 150 000, zł). W tym czasie
teren nie będzie chroniony, również przed
inwestycjami uciążliwymi. dodała, że temat
biometanowni nie jest związany z omawianym
planem.



Przedstawiciel mieszkańców Pan Sławomir
Długoszewski poinformował, że przed
podjęciem decyzji o budowie budynku
mieszkalnego w Ujazdówku został zapewniony
przez pracownika Urzędu, że żadnych
inwestycji na tym terenie nie będzie.

zapytał, dlaczego Studium zostało zmienione?

Radny Truszczyński zapytał, czy Wójt wyda
decyzję i czy ochroni mieszkańców przed taką
inwestycją. Okazuje się, że zgodnie ze
Studium dopuszcza się takie inwestycje.
Przyjmując nawet, że Wójt nie wyda decyzji o
warunkach zabudowy, nie jest wykluczone, że
potencjalny inwestor nie odwoła się od Decyzji
Wójta. Każdy Sąd opierając się na Studium,
stwierdzi możliwość powstania inwestycji.
Zapytał się jaki był cel zmiany Studium w
2019 roku?

Pan Wójt odpowiedział, że gdy była debata
nad Studium, uczestniczyło w niej 9 osób na
7200 mieszkańców. Ponadto podczas
wyłożenia planu było 5 osób (w tym jeden



radny), nie było żadnego zainteresowania.
Dodał, że jeśli Rada nie uchwali uchwały, to
na 3 lata nie będzie planu, w tym czasie każda
firma będzie mogła ubiegać się o warunki
zabudowy zaś Gmina nie będzie miała prawa
odmówić.

Pan Długoszewski zapytał, dlaczego Studium
zostało zmienione?

Pan Przewodniczący poinformował, że wierzy
w zapewnienia Wójta oraz zaproponował
przystąpienie do głosowania.

Radny Truszczyński zapytał Wójta czy wyda
decyzję, czy pomoże mieszkańcom zablokować
tą inwestycję?

Wójt odpowiedział, że Studium jest
opracowywane na określony czas. Ulega
zmianie, gdy jest to podyktowane różnymi
sytuacjami. Zapewnił także, że pod wnioskiem
w spr. budowy biometanowni nie podpisze się,
jednak jak słusznie zauważył mieszkaniec
Ujazdowa, firma po otrzymaniu odmownej
decyzji, może się odwołać. W przypadku, gdy



firma otrzyma pozwolenie na budowę
inwestycji szkodliwej dla mieszkańców, będą
organizowane różnego rodzaju protesty.

Pan Chodkowski poinformował, że nie
skończył swojej wypowiedzi, która została
przerwana ze względu na przerwę. Został
zobowiązany przez mieszkańców w związku z
tym chce dokończyć swoją wypowiedź.

Pani Sekretarz zobowiązała się pomóc
mieszkańcom, poinformowała, że grupa 2
Radnych może wyjść z inicjatywą złożenia
projektu.

Pan Długoszewski zwrócił się o stworzenie
grupy roboczej, która będzie wspierać
mieszkańców.

Pan Chodkowski poinformował, że chce
dokończyć swoją wypowiedź, gdyż został do
tego zobowiązany przez mieszkańców.
Poinformował, że mieszkańcy nie zgadzają się
ze zmianą Studium oraz przedstawił
konsekwencje tej zmiany.



Pan Chodkowski poinformował, że składa
wniosek o zmianę Studium, aby powstrzymać
wydanie decyzji o warunkach zabudowy.
Zwrócił się do Radnych o zrozumienie i
właściwe zagłosowanie. Plan jest niejasny i
nieczytelny.

 

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego:
południowej części wsi Gąski, północnej części
wsi Pęchcin, Rutki-Marszewice, wschodniej
części wsi Rutki-Głowice, północnej części wsi
Ujazdówek stosunkiem głosów:

Za – 8 głosów

Przeciw – 4

Ad.13

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały
w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla
członków ochotniczych straży pożarnych.



Poinformowała, że zgodnie z obowiązującą
uchwałą Nr X/57/15 Rady Gminy Ciechanów
z dnia 11 grudnia 2015 r. w sprawie ustalenia
wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla
strażaków OSP uczestniczących w działaniach
ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych,
członkowie Ochotniczej Straży Pożarnej,
którzy uczestniczą w działaniach ratowniczych
lub szkoleniu pożarniczym organizowanym
przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę
otrzymują ekwiwalent pieniężny w wysokości
15 zł za każdą godzinę udziału w działaniu
ratowniczym lub 2 zł za udział w szkoleniu
pożarniczym. W związku ze zwiększeniem
wysokości minimalnej stawki godzinowej
w 2021 r. oraz niebezpieczeństwem na jakie
narażają się strażacy podczas udziału
w działaniach ratowniczych zwiększona
została stawka ekwiwalentu za udział
w działaniu ratowniczym z 15 zł na 25 zł.
Ekwiwalent pieniężny za każdą godzinę
uczestnictwa w szkoleniu pożarniczym
organizowanym przez Państwową Straż
Pożarną lub Gminę Ciechanów pozostał



niezmieniony w wysokości - 2 zł.

 

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę w sprawie
ekwiwalentu pieniężnego dla członków
ochotniczych straży pożarnych.

Ad.14

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały
sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  
przeznaczonych do spożycia w miejscu
sprzedaży na rok 2021 przedsiębiorców
prowadzących punkty sprzedaży na terenie
Gminy Ciechanów. Poinformowała, że w
związku z wystąpieniem pandemii COVID-19
na terenie kraju wprowadzone zostały
długotrwałe ograniczenia funkcjonowania
placówek gastronomicznych, uniemożliwiające
korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów
alkoholowych przeznaczonych do spożycia
w miejscu sprzedaży. Miało to negatywne
skutki finansowe dla przedsiębiorców
prowadzących działalność gastronomiczną.



Możliwość zwolnienia z opłaty reguluje
art. 31 zzca ust. 1 ustawy o szczególnych
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem,
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19,
innych chorób zakaźnych oraz wywołanych
nimi sytuacjami kryzysowych. Zgodnie z tym
zapisem rada gminy może w drodze uchwały
zwolnić z opłaty, o której mowa w art. 111
ust.1 ustawy z dnia 26 października 1982 r.
o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu
alkoholizmowi.

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę w sprawie
zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń
na sprzedaż napojów alkoholowych  
przeznaczonych do spożycia w miejscu
sprzedaży na rok 2021 przedsiębiorców
prowadzących punkty sprzedaży na terenie
Gminy Ciechanów

Ad.15

Radny Kalman zwrócił się o remont drogi przy
ul. Wrzosowej w Pęchcinie oraz wiat
przystankowych.



Radny Truszczyński poinformował, że w
świetlicy wiejskiej w Ujazdówku włączył się
alarm, po czym przyjechał patrol zamiast
najpierw zadzwonić do osoby wskazanej do
kontaktu.

Ad. 16

Pan Wójt odpowiedział, że remonty dróg o
nawierzchni potrójnego utrwalenia należy
jeszcze poczekać ze względu na pogodę.
Odnośnie wiat przystankowych, powiedział, że
można przeznaczyć część środków z funduszu
sołeckiego. Poinformował również, że środki
zaplanowane w budżecie na sporządzenie
operatów szacunkowych są wynikiem
zakończonej inwestycji w Chruszczewie i
Kargoszynie (kanalizacji) oraz na podstawie
uchwały Rady Gminy w sprawie opłaty
adiacenckiej.



Radny Kalman poinformował, że wiaty
przystankowe są ubezpieczone, dlategonależy
wyegzekwować środki odubezpieczyciela.

Pan Wójt odpowiedział, że prawdopodobnie
nie wszystkie przystanki są ubezpieczone.

W związku ze zbliżającymi się Świętami
Wielkanocnymi Wójt Gminy Ciechanów wraz z
Przewodniczącym Rady Gminy złożyli życzenia
świąteczne.

Ad.17

Przewodniczący Rady Gminy podziękował
wszystkim za przybycie i zamknął XXIX Sesję
Rady Gminy Ciechanów.

 

  
Protokołowała                                                                 
   Przewodniczący Rady Gminy

  Małgorzata
Sochacka                                                        



Eugeniusz Olszewski

 

 


